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Referat fra Ældre- og handcaprådets møde den 1. juni 2004
Ældre- og Handicaprådet 
Skibby Kommune

Referat fra Ældre-og Handicaprådet's møde den 1. juni 2004.

Sted : Nordhøj 4, mødelokale 5
Tidspunkt: Kl. 15.00-16.15

Til stede : Lise Lotte Due 
Aage Johannisson 
Bent Skov Jensen 
Inge Christensen 
Else Flensted
Suppleant: Mona Jørgensen

Afbud fra : Annett Hjulgaard
Randi M.-L. Jensen (Handicaprådet)

Gerda Timm (Suppleant Handicaprådet)

Dagsorden :
1. Godkendelse af referat fra maj mødet.
2. Informationer ved formanden.
3. Klagerådet.
4. Mødet med Skole-, social- og sundhedsudvalget d. 25. maj 2004.
5. Nyt fra Amtsældrerådet v/Aage Johannisson.
6. Kulturuger 2004 v/Else Flensted.
7. Nyt fra kassereren.
8. Evt.

Ældrechef Jette Scheel Lineil havde samme dag måtte aflyse at komme til første del af mødet. 
Der aftales nyt møde efter sommerferien.

1. Godkendelse af referat fra maj mødet.

Referat godkendt, dog tilføjes at til sidste referats pkt. 8, er HUR's køreplaner nu 
på deres hjemmeside.

Informationer ved formanden.

Fra Skole-, social- og sundhedsudvalgets sidste mødereferat blev nævnt, at der er 
indgået finansieringsaftale mellem de 19 kommuner samt Frederiksborg amt vedr. 
brug af hospice i Arresødal.
Udvalget har taget dette til efterretning.

Omsorgsorganisationerne har indbudt til Ældretræf 2004 d. 18. -  20. august 2004, 
oplægget er interessant, og medlemmerne melder tilbage til formanden for evt. 
deltagelse.

Fra Ældre Forum er modtaget bogen "Fleksibelt byggeri”.
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Der er modtaget invitation til "Spadestik”, start på byggeriet Omsorgscentret 
Nordhøj,
d. 8. juni 2004 kl. 11.30.
Aage og Lise deltager.

3. Klagerådet.

Klagerådet er nu konstitueret,
Annett Hjulgaard blev valgt som formand.

4. Mødet med Skole-, social- og sundhedsudvalget d. 25. maj 2004.

Rådet er skuffet over udvalgets fremmøde til mødet.

Det foreløbige referat gennemgået og emnerne debatteret.

Rådet afventer svar på flere af de ikke løste spørgsmål fra mødet.

Der skrives til udvalget vedr. genoptagelse af havemandsordningen, snerydning 
m.v.

5. Nyt fra Amtsældrerådet vi Aage Johannisson.

Amtsældrerådet planlægger temamøder, evt. med invitation til interesserede fra 
kommunernes ældreråd.
Af evt. emner kan nævnes :

• Økonoma om kost
• Embedslægen om plejetilsyn
• Strukturreformen

Fra de forskellige kommuners ældreråd blev udtalt kritik overden megen arbejdstid, 
der bruges på administrativt arbejde og dermed tages fra tiden, der kunne bruges 
på pleje.

Forsøg med uddeling af frosne madportioner til de ældre, er ikke nogen succes. Det 
er for vanskeligt for de ældre at forstå tilberedningsmetoden.

Vedr. klagerådenes arbejde er der oftest lang ekspeditionstid fra møde om 
problemet, til borgeren modtager svar.
Skibbys repræsentant kunne ikke tilslutte sig dette.

Der mangler ofte handleplaner for den videre behandling/optræning ved udskrivning 
af patienter fra hospitalerne.

6. Kulturuger 2004 v/ Else Flensted.

Temaet i år kaldes "Skibby med åbne arme”.

Else gennemgik kort det meget alsidige foreløbige program for kulturugerne.

Rådets arrangement - i samarbejde med Ældre Sagen og Aftenskolen
d. 5. oktober 2004 i cafeteriet på Nordhøj er med Ingrid og Jørgen 

Hansen, der vil fortælle om : ”En rygsæktur langs Amazonefloden”

7. Nyt fra kassereren.

Regnskabet gennemgået.



Skibby Kommune - Referat fra Ældre- og handcaprådets møde den 1. juni 2004 Side 3 af 3

8. Evt.

Intet.

9. Næste møde.

Tirsdag d. 3. august 2004 kl. 16.00, rådsmøde, Nordhøj 4, mødelokale 5.
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